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Medborgarförslag om information till Nacka-borna om koldioxidbudgeten. 

Klimathotet oroar många. Som Nacka-bo blev jag därför väldigt glad när jag fick veta att 
Nacka har antagit en koldioxidbudget. Den visar ju att vi bör  minska utsläppen 16 % per år. 
Men hur det ska gå till i praktiken har jag inte riktigt förstått. I de reportage som funnits i 
lokalpressen talar politikerna mycket om den kommande tunnelbanan. (Men den blir ju inte 
klar förrän 2030, och utsläppen måste ju minska redan fr o m i år!) Och lite om laddstolpar och 
några andra saker. Men för att förstå vad som händer nu  letade jag på Nackas hemsida. Det 
var inte helt lätt att hitta någon information. Den jag hittade redovisade lite om hur läget ser ut, 
inte vilka extra åtgärder som situationen kräver och som väl är i full gång med att planeras?.  

Nacka kommun är ju väldigt duktig på att hålla budgeten! Jag hoppas att kommunen är lika 
duktig på att hålla koldioxidbudgeten! Det gäller ju vår viktigast framtidsfråga!    

Medborgarförslag:  

Att det på kommunens hemsida ska finnas lättåtkomlig och kortfattad information om vad 
som görs för att hålla koldioxidbudgeten. Den ska synas så fort man öppnar sidan ( t ex en 
liten ruta, med länk till informationen. Det är ju komplicerade frågor, och för att informationen 
ska nå ut måste den vara lätt att hitta och ta till sig.) 

Öppna möten minst en gång varje halvår, dit medborgare och  föreningar bjuds in för att få 
information om vad kommunen gör  för att minska koldioxidutsläppen, och även om vad vi 
Nacka- bor kan göra för att minska våra egna utsläpp.. (Jag hittade information om ett 
välbesökt möte om solenergi, men det var ju 2017 !!, även sådana möten bör ju vara 
återkommande.) 

Med vänlig hälsning  

<borttaget pga personuppgifter> 

Skickat från min iPhone 


